
MØTEREFERAT- FAU 

Dato: Tirsdag 1 April 2025 
Tid:   09.15 
Sted: VG2- rommet, DNSR 

Til stede: 1-2 trinn, Ida Hoff Søderholm, Britt Cecilie Martinsen. 3-4 trinn, Siv Mari Haaland. 5.trinn, 
Rebekka Mellingen, Soumaya Hammouch. 7 trinn, Lene Tjøstheim Eik.  8 trinn, Anita Svendsen,Thea 
Valen.  9 trinn, Torgny Olai Carlsen. 10 trinn, Britt Hilde Nordang. VG1,  Jannicke Stene. VG2, Tora Storm 
Olsen. VG3, Benedikte Tvedt Ingebrigtsen. Rektor, Signy Munkeby 

Referent: Tora Storm Olsen 

 

15/25. Godkjenning av referat fra forrige møte 

• Referatet fra forrige møte ble godkjent uten ytterligere endringer. 

 

16/25. Informasjon fra ledelsen 

Rektor presenterte en oppdatering vedrørende skolen infrastruktur og administrative forhold:  

• Nytt bygg (E-bygget): Det er foretatt bestillinger av møbler og inventar til det nyoppførte E-
bygget. Mulighet for befaring i bygget etter møtet. Bygget er planlagt å tas i bruk før 
sommeren.  

• Sikkerhetskontroll for sparkesykkelbruk: 
Policía Local utfører kontroller ved skolen for å sikre at alle elever som benytter elektriske 
sparkesykler bruker hjelm. Elever uten hjelm vil bli ilagt en bot på 200 euro. 

• Rekruttering av nytt personale: Prosessen for å ansette lærere for det kommende skoleåret 
2025/2026 er godt i gang. Den nyutnevnte rektoren vil tiltre sin stilling den 5. mai. 

• Fraværshåndtering: Det har vært rapportert utfordringer blant noen foreldre angående 
innhenting av fraværsattester fra spanske leger. Rektor refererte til skolens eksisterende 
fraværsreglement som klart stipulerer prosedyrer for dokumentasjon av fravær. Disse reglene 
er tilgjengelige på skolens nettsider. Det ble understreket at all fravær, uavhengig av årsak, vil 
bli registrert i henhold til gjeldende regler.

 

17/25. Status økonomi 

• FAUs økonomiske situasjon er uendret siden siste rapport. Det minnes nok engang om 
viktigheten av reglene knyttet til opptelling og dokumentasjon ved gjennomføring av 
arrangementer, dette for å garantere finansiell integritet og transparens. 

 

18/25. Planlegging av 17. mai-arrangement 

• 17 mai- komiteen er godt i gang med forberedelsene. Det har imidlertid vært utfordringer med 
å sikre sponsing av flagg. Etter påske vil det derfor bli sendt ut en forespørsel i FAU sin 
WhatsApp-gruppe, for å høre om noen har mulighet til å ta med flagg fra Norge.  



 

19/25. Eventuelt 

• En søknad om finansiering for en klassetur har blitt mottatt. FAU vil gjennomgå og ta stilling 
til søknaden etter 17. mai-arrangementet. Det ble også informert om at det er åpent for alle 
klasser å søke om midler til lignende tiltak.  

• Det vil bli gjennomført en byttedag av klær og utstyr. Organisering/ komiteen består av, 
Rebekka, Britt, og Ina. Informasjon om arrangementet kommer senere.  

 

Møtet ble avsluttet kl : 09.50 
 
 

 

 

 


